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FÆLLESBESTYRELSEN 

Møde i fællesbestyrelsen  
Onsdag d. 18. januar 2023 kl. 17-20 på Rødding Skole 

 
Der serveres mad fra kl. 16.45 

 
Deltagere: Mette Jønsson, Aksel Bertelsen, Gry Struck Jensen, Jim Zacharia, Pia Thymann-
Donslund, Joan Mortensen, Nadia Christensen, Helle Wedel Christiansen, Marlene Bøgh, Trine 
Jensen, Heidi Berthelsen, Helle A. Høffner og Henriette Rask 
 
Afbud:   
 

Referat: 
Punkt Art Dagsorden 

 Opfølgning på 
referatet fra den 
15/11 

D 
5 min. 
17.00  

 

Referatet er godkendt. 
 
Opfølgning på referat fra den 15.11.22: 
Video omkring trafik: Nadia har lavet 
video lægges på skolens hjemmeside. 
 
Trafik: Aksel har haft møde med forældre 
og kommunal trafiksikkerheds-
koordinator. Skrivelse mangler at blive 
lavet. 
 
Google Drev: Mappe for forældrevalgte er 
oprettet. Der skal holdes et møde 
omkring implementering af Google Drev 
som arbejdsplatform for de forældre-
valgte. 
 
Sundhedspunktet: Er skubbet, da der 
d.d. er meget på dagsordenen. 
 
 

 Nyt fra elevrådet O 
10 min. 
17.05 

Velkommen til elevrådsrepræsen-
tanterne, Mikkel og Asger, med 
efterfølgende præsentation af 
bestyrelsen. 
 
Maddage: Et par gange om året må 
elevrådet lave maddage. Elevrådet skal 
være bedre til at reklamere herfor. 
 
Planlægning af elevrådsdage den 21.05.: 
Elevrådet arbejder på at finde ud af, 
hvad der skal spilles/laves.  
 
6.-8. årg.: Ønske om at toiletterne 
renoveres (som det er blevet gjort på 9. 
årg.). 
6. årg.: Ønske om mikrobølgeovn 
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Aktivitetslokale: Forespørgsel fra 
elevrådet, om de må bruge redskaber fra 
skolens motionsrum. 
 
Elevrådet har fokus på, hvordan der kan 
arbejdes med at spare på strøm/el  
 
Det er aftalt, at Asger og Mikkel holder 
møde med skoleledelsen omkring 
ønsker/forespørgsler. 
 
Et bestyrelsesmedlem spørger indtil, 
hvordan det er at gå på Rødding Skole; 
herunder hvad der er godt. 
Valgmuligheder og variation fremhæves. 
 
Der er aftalt møde mellem formand for 
elevrådet, bestyrelsesformand og 
skoleledelsen den 24.01., hvor elevrådet 
høres omkring fremtidig skolestruktur 
m.m.. 
 

 Meddelelsesbogen 
 

O  
10 min. 
17.15 

Formålet med punktet: 
At give indsigt i, hvad meddelelsesbogen 
er 
 
Lovgivningen for og udkast til 
implementeringsplan for meddelelses-
bogen blev præsenteret. 
 
Der skal arbejdes med meddelelsesbogen 
sammen med skolens personale. Besty-
relsen inddrages og informeres løbende. 
 

 Lejrskoler O+D+B 
45 min. 
17.25 

Formålet med punktet: 
At bestyrelsen bliver enige om, hvordan 
lejrskoler skal se ud i fremtiden 
 
 Lovning (herunder 

lejrskoler/skolerejser) 
 Fremlæggelse af regnskab: Hvad 

koster en lejrskole? 
 Ledelsens oplæg til lejrskoler i 

fremtiden 
 
 
Et flertal i bestyrelsen kan bakke op om 
ledelsens udspil til lejrskoler.  
Forældrene skal fortsat opfordres til at 
betale ind til klassekassen for at give 
mulighed for at ”forsøde” turen. 
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Rammerne for lejrskolerne er faste, 
hvorfor antal dage og destinationer 
lægger fast. 
 
I princippet for lejrskole skrives ind, at 
det er lærere/pædagoger, som deltager i 
en lejrskole og ikke forældre. I princippet 
indskrives også, at der ikke tilbydes 
skolerejser på Rødding Skole. 
 
Forslag til revideret princip for lejrskole 
taget op ved ekstraordinært bestyrelses-
møde den 25.01. 
 
Kommunikation til forældre omkring 
lejrskole overvejes og tages op ved møde 
den 25.01. 
 
Kommunikation af reduktionsblokke; 
herunder beskæring af lejrskole, 
kommunikeres grundigt ud.  
I kommunikationen omkring lejrskole 
meldes det ud, at aktiviteter hørende 
under den åbne skole og ekskursioner 
fortsat prioriteres. 
 
 

 Computerteknologi 
- reduktionsblok 

O+D 
20 min. 
18.10 

Formålet med punket: 
At give bestyrelsen indsigt og viden om, 
hvilke tanker vi har gjort os omkring 
denne reduktionsblok 
At klæde bestyrelsen på til at besvare 
evt. spørgsmål fra forældre eller andre 
 
Bestyrelsen blev præsenteret for 
ledelsesudspil omkring den lokale 
udmøntning af reduktionsblok omkring 
computerteknologi. Opbakning til, at den 
undersøgelsesorienterede tilgang tænkes 
ind i reduktionsblokken. 
 
 

 Personalesituatio-
nen 

O 
15 min 
18.30. 

Formålet med punktet: 
At give bestyrelsen viden og indsigt i, 
hvordan personalesituationen ser ud hos 
os i kommende år 
 
Orientering omkring 
personalesituationen for det kommende 
skoleår; herunder plan for, hvordan 
skoleledelsen tilstræber at undgå 
personalereduktioner i skoleåret 2023-
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24 
 

 Antallet af hold i 
23/24 

O 
5 

min. 
18.45 

Formålet med punktet: 
At give bestyrelsen indsigt i 
elevprognosen og hermed økonomien 
 
På 0.-6. årgang tildeles ressourcer til 13 
hold, men der oprettes 14 klasse. 
På 7.-9. årgang tildeles ressourcer til 7 
hold, men der oprettes 8 klasser. 
Ressourcer til de ekstra hold skal findes. 
 
Der er indskrevet 45 børn til 0. klasse i 
Rødding og 11 børn i LBC.  
15 børn er indskrevet på de 
omkringliggende friskoler. 
 
Siden 03. januar er der kommet flere 
henvendelser fra forældre til børn på 
friskolen. 
  

 Opfølgning på 
personalets 
besvarelser af 
spørgeskema 

O+D+B 
45 min. 
18.50 

Formålet med punktet: 
Orientering om, hvad personalet har 
svaret 
Beslutning om, hvad der skal arbejdes 
videre med. 
 
Svarprocenten er lav. 
Medarbejderrepræsentant giver udtryk 
for en oplevelse blandt personale af, at 
bestyrelsen yder et godt stykke arbejde 
og støtter op om skolen. 
 
Som opfølgning på undersøgelsen er 
følgende besluttet: 

 
Det går på skift, at bestyrelsesmed-
lemmer laver en opsummering fra 
mødet, hvilken lægges ud på Aula og 
Facebook. Medie/form vælges af det 
enkelte medlem. 
 
Fokusområde, som bestyrelsen 
arbejder videre med: Hvordan kan vi i 
øget omfang inddrage forældrenes 
kompetencer i skolen? 

 
Bestyrelsen melder tilbage til perso-
nalet, at man vil udbygge eksis- 
terende tiltag, såsom deltagelse i 
personalemøder og åbenthus-
arrangementer 
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Der arbejdes på øget inddragelse af 
forældrene. HR/AH laver et udspil til 
det kommende bestyrelsesmøde i 
februar omkring øget forældreind-
dragelse 
På sigt arbejdes der i en eller anden 
form videre med de indkomne idéer 
fra personalet 

 
Hjemmesiden opdateres i foråret 2023 

 
Forslag om, at den gode historie fortælles 
/vises af elever. 
Medarbejderrepræsentant gør op-
mærksom på dilemma. 
 
 
Mette, Joan og Pia sender tilbagemelding 
til personalet med svar på undersøgelsen 
 

 Beredskabsplan for 
vold og trusler 

O 
5 min. 
19.35 

Der er desværre ikke tid til at 
behandle punktet på dette møde. Der 
gives kun kort orientering. På næste 
møde behandles punktet som 
beskrevet nedenfor: 
 
Formålet med punktet: 
At orientere bestyrelsen om, hvordan vi 
håndterer voldsomme episoder? 
Skolen blev præsenteret for og fik indsigt 
i beredskabsplanen for vold og trusler. 
 
Forventningsafstemning omkring 
orientering til bestyrelsen vedr. særlige 
episoder 
 
Der tales ikke om konkrete børn, men 
udelukkende om forebyggelse 
 
Ved episoder vil bestyrelsen gerne 
informeres for at kunne bakke op om 
indsatser. 
 
 

 Nyt fra: 
o Børnehave + 

SFO Lintrup 
o SFO Rødding 
o Personalet 
o Ledelse 
o Forældre 

O 
15 min. 
19.40 

Børnehaven + SFO: 
 Ny struktur og navneændring til 

lokaler fungerer godt 
 Personale har ydet en ekstraordinær 

indsats. Børnene har ikke mærket 
den underbemandede personale-
situation 
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 Fokus på spil; bræt og kortspil 
 Kommende tema: Harry Potter 
 
Skoledelen (LBC): 
 Flere børn tages ud af skolen/ 

børnecentret uden for skoleferier, 
hvilket er en udfordring 

 
SFO: 

 Stabilt børnetal 
 Førskolen er ved at blive planlagt 
 Igangværende spilturnering 
 Positive forældrehenvendelser 
 Personalet gør det super godt 

 
Personalet: 
 Fælles indsats for at løse opgaverne i 

forhold til reduktioner 
 Medarbejder går på barsel. Vikariatet 

dækkes internt 
 
Forældre: 
 Det politiske arbejde med 

skolestruktur fylder en del i Lintrup 
 
 
 

 Evt. 5 min. 
19.55 

 Åbent hus: 30. marts fra kl. 17.00-
19.00 

 Planlægning af dialogmødet: 25.01. 
kl. 19.00-21.00 i Lintrup. 

 Mette er valgt som suppleant til 
hovedbestyrelsen for Skole og Børn 

 
 

 Kommende punkter 
 
 

 o Læringsmiljøer (løbende) 
o Facebook: Principper gennemgås og revideres 
o Trafik: Politik revideres 
o Helle Rønnow kommer på besøg til et møde 
o Princip for skole-hjem-samarbejdet 
o Hvordan kan vi udnytte forældrenes ressourcer og 

kompetencer i arbejdet med at gøre børnene så 
dygtige og livsduelige som de kan? 

o Hvilke forventninger har vi, når der holdes fri 
udenfor skoleferierne?  

o Princip for sundhed, kost og trivsel 
D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning 
 
Venlig hilsen Mette Jønsson 
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